
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 10. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 587
Hvordan forholder ministeren sig til, at de frie områder af DSB’s arealer på Ot-
to Busses Vej blev anvendt midlertidigt – til f.eks. fodboldbaner for de lokale
fodboldklubber i området, henset til at Otto Busses Vej i Kommuneplanen er
udlagt som perspektivområde, hvorfor der ikke kan etableres permanente nye
anlæg på arealerne. Herunder bedes ministeren oplyse, om ministeren evt. vil
foranledige, at DSB tager en drøftelse med f.eks. boldklubben Vestia om evt.
midlertidig anvendelse af de frie områder på Otto Busses Vej.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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